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Vprašanja in pobude ter razprave občinskih svetnikov na 7. redni seja OSOR, 

dne 10. 9. 2015 

 

 

Vprašanja oz. pobude Lovra Bačuna:  

1.  Kakšne plane ima Občina Ruše s prostori stare knjižnice? 
 

Po preselitvi knjižnice v nove prostore bodo prostori v Domu kulture namenjeni za 
izvajanje dejavnosti s področja kulture. 

 
2.  Občina Ruše naj pristopi k ureditvi igral in terase v Športnem parku Ruše. 
      

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Občina Ruše je odstranila stara igrala, nova bodo nabavljena po predlogu upravljavca 
ŠPR-ja. 

 
3.  Kako to, da CEZAM ne izvaja gostinske dejavnosti v lastni režiji na prireditvah, katerih   
     organizator je javni zavod CEZAM? 

 

Odgovor pripravil: Blaž Kosi, direktor CEZAM-a 
CEZAM že izvaja gostinsko dejavnost (prodaja pijače) v lastni režiji na prireditvah, 
katerih organizator je Javni zavod CEZAM. 

 
4.  Kdaj se bo prvič sestal Svet za preventivo, vzgojo in varnost v cestnem prometu? Kaj je 
     razlog, da še ni bilo prve seje? 

 

 Prva konstitutivna seja Sveta za preventivo, vzgojo in varnost v cestnem prometu je bila 
 v torek, 29. septembra 2015.  Zapisnik je objavljen na občinski spletni strani.  

 
 
Drago Škof  sprašuje: 
1.   če lahko oba podžupana v par minutah predstavita tekoče delo od seje do seje? 

 

Ker bo kmalu poteklo eno leto delovanja Občine Ruše pod novim vodstvom, bo 
predstavljeno delovanje občine in s tem delo župana in obeh podžupanov vsem 
občanom. 

 
2.  Kaj se da narediti glede klopi pri lekarni in pošti? (Tam stoji stojalo za kolesa, klopi pa ni.) 
 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Ob stojalih za kolesa bomo poiskali ustrezno lokacijo za postavitev klopi v tipski obliki. 

 
 
Zdenka Steblovnik Župan sprašuje: 
1.  kakšna je bila podlaga za oblikovanje razpisnih pogojev za mesto odgovornega urednika 

    občinskega glasila »Ruške novice«? Ali ne bi morali,  glede na opisane naloge in 

    odgovornosti ter pomen tega dela za občino, postaviti kot osnovni pogoj, poleg relevantnih 

    delovnih izkušenj, najmanj visokošolsko izobrazbo družboslovne smeri? 
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Odgovor pripravila: mag. Truda Pepelnik 

Drugi odstavek 7. člena Odloka o izdajanju javnega glasila občine Ruše (Medobčinski 

uradni vestnik Štajerske in Koroške regije, št. 20/2011) je prvotno določal, da mora 

odgovorni urednik pri izbiri in imenovanju izpolnjevati naslednje pogoje, da mora imeti 

VII. stopnjo izobrazbe s področja komuniciranja z javnostmi: novinarstvo, 

komunikologija ali odnosi z javnostjo; najmanj pet let delovnih izkušenj na področju 

uredniškega ali novinarskega dela oz. podobnih delovnih mestih, s predložitvijo 

referenc; da ni predstavnik politične stranke ali liste na lokalnem nivoju. 

 

Po izvedbi razpisa za odgovornega urednika so se pojavile težave, saj tem pogojem 

ni nihče ustrezal. Iz navedenega razloga so se pogoji za izbiro in imenovanje 

odgovornega urednika spremenili, tako da sedaj drugi odstavek  7. člena Odloka o 

izdajanju javnega glasila občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 34/2012) 

glasi, da je za odgovornega urednika lahko imenovan kandidat, ki ima dokončano  

najmanj srednješolsko izobrazbo in najmanj šest let delovnih izkušenj s področja 

medijev, višješolsko izobrazbo družboslovne smeri in najmanj pet let delovnih 

izkušenj s področja medijev oz. univerzitetno izobrazbo ali več in najmanj tri leta 

delovnih  izkušenj s področja medijev.   

 

 

2.   Kako to, da je CEZAM (po podatkih v poslovnem poročilu sodeč) registriran samo pod 

šifro dejavnosti »90.030 umetniško ustvarjanje«. Kakšne so možnosti za širitev 

delovanja zavoda še na izobraževanje kot posebne organizacijske enote (poleg kulture 

in ŠPR)?  

 

Odgovor pripravila Vesna Glavendekić - CEZAM 
Javni zavod Center za mlade Ruše – CEZAM je v skladu s 7. členom Akta o 
ustanovitvi Javnega zavoda Center za mlade Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, 
št. 12/2013) registriran za različne dejavnosti, kot  npr.: tiskarstvo in razmnoževanje 
posnetih nosilcev zapisa, gostinske nastanitvene dejavnosti, dejavnost strežbe jedi in 
pijač, založništvo, dejavnosti v zvezi s filmi, video - in zvočnimi zapisi, druge 
informacijske dejavnosti, za znanstveno raziskovalno in razvojno dejavnost, kulturne 
in razvedrilne dejavnosti, dejavnost knjižnic, arhivov, muzejev in druge kulturne 
dejavnosti, športne in druge dejavnosti za prosti čas, za izobraževanje ... Skladno s 
predpisi in s soglasjem ustanovitelja lahko zavod dejavnost razširi ali spremeni. 
 
V AJPES-u je skladno s predpisi zapisana samo »glavna« dejavnost »90.030 
umetniško ustvarjanje«. CEZAM ima tudi potrjen status delovanja v javnem interesu 
na področju kulture in mladih. 

 
 

 

Drago Bolčina: 

1.   prosi, da se v bodoče upošteva sklep, ki so ga sprejeli  na 4. seji OKGP, ki glasi: OKGP 
prosi, da je na seji odbora prisoten župan ali direktor občinske uprave še posebej takrat, 
kadar se obravnava proračun. 

 

Predlog bo s strani vodstva občine upoštevan. 
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2.  ponovno daje pobudo, da se pri trgovini Šmidhofer uredi prehod za pešce, saj sta oba 
obstoječa prehoda zelo oddaljena od trgovine in občani so tako v nevarnosti, ko 
prečkajo cesto, da lahko pridejo do trgovine. 

 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Predlog za umestitev prehoda za pešce na obravnavani lokaciji je že večkrat obravnaval 
tako SPVCP kot udi komisija DRSI-ja (takrat še DRSC), pri čemer je bilo ugotovljeno, da 
predlagana lokacija ne zadostuje varnostnim kriterijem za umestitev prehoda. Občina 
Ruše je poslala tudi predlog za umestitev prehoda pri pokopališču Ruše, za katerega pa 
še čakamo odgovor komisije DRSI-ja. 

 
3.  poraja se mu ideja, da bi lahko na zbirnih otokih postavili preše, s katerimi bi zmanjšali  
     volumen plastenke oz. pločevinke. 

 

Odgovor pripravil: Saša Ajd 
Pred štirimi leti smo zunaj-mestne občine, v katerih podjetje Snaga d.o.o. izvaja javno 
službo, prešle na nov sistem ločenega zbiranja odpadne embalaže. Od takrat naprej 
namreč teh odpadkov ne zbiramo v zbiralnicah (ekoloških otokih), temveč pri 
povzročiteljih po sistemu »od vrat do vrat« (z rumenimi vrečkami). Glede na to, da 
zbiralnica ni več center za zbiranje odpadne embalaže, ni pričakovati, da bi občani 
uporabljali tam nameščene preše.  

 
 
 
Barbara Jert daje predlog za oživitev tržnice s ponudbo izdelkov. Če ne bi bilo nobenega 
ponudnika, ki bi imel interes prodajati na tržnici, bi mogoče to lokacijo uporabili v podobne 
namene, kot je bila v sklopu Festivala Letni oder Ruše.  

 
 

Odgovor pripravil: Andrej Gašparič  
Objekt in parcela na kateri stoji tržnice ni v lasti Občine Ruše, temveč je v privatni lasti. Za 
kakršnokoli uporabo omenjenega objekta je predhodno potreben ustrezen dogovor z 
lastnico.  
Za vzpostavitev tržnice oziroma ustrezne ponudbe je nujno potrebna pripravljenost 
lokalnih ponudnikov, da svoje izdelke želijo tržiti oz. prodajati na tržnici.  
Občina Ruše sodeluje z Mariborsko razvojno Agencijo v sklopu širšega projekta 
Samooskrba Regije, katerega namen je povezovanje manjših in večjih pridelovalcev/ 
ponudnikov ter odjemalcev hrane. V ta namen smo k sodelovanju pozvali registrirana 
kmetijska gospodarstva iz Občine Ruše, s katerimi v tem trenutku potekajo pogovori o 
možnostih prodaje svojih izdelkov večjim odjemalcem (OŠ, vrtci), kakor tudi prodaje  
izdelkov na tržnici oz. občasni prodaji.  

 
 
 
Bojana Muršič je razpravljala o: 
 
1. občinski svetniki so sprejeli  pravilnik o financiranju za vsa tista društva, ki so bila v 

preteklih letih financirana direktno iz proračuna. Potrebno bi bilo urediti takšen pravilnik 
tudi za ostala društva, saj je kar nekaj društev, ki so financirana direktno iz proračuna, pa 
njihovo financiranje ni urejeno s pravilnikom, eno društvo pa sploh ne bo financirano, to je 
Čebelarska družina Ruše. V preteklih letih je bila le-ta financirana direktno iz proračuna, v 
letošnjem letu pa je dobila odgovor, da direktnega financiranje ne bo. Meni, da bi bilo 
dobro, da bi se zagotovilo vsaj nekaj sredstev za delovanje omenjenega društva. 
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Odgovor pripravila: Mojca Savicki 
Občina je v letošnjem letu od čebelarske družine prejela vlogo za izplačilo proračunskih 
sredstev. V vlogi ni bilo navedeno, za kakšne namene zaprošajo ta sredstva, zato 
pojasnjujemo, da v koliko bi želeli sredstva porabiti za dejavnost čebelarstva, da gre za 
državne pomoči (oz. de minimis pomoči), ki se lahko razdeljujejo po posebnih razpisih 
skladno s prijavljeno shemo. V kolikor bi želeli financiranje prireditve, pa je to možno na 
podlagi prijave razpisov za ta področja. Ob tem dodajamo, da je Občina Ruše  v letu 
2015 Čebelarski družini Ruše že pomagala z izgradnjo nadstreška in vodovodnega 
priključka/odcepa za Čebelarski dom.  

 
 
2. Na novem delu pokopališča so ciprese že zelo visoke, se sušijo in uničujejo spomenike. 

Prav tako so zelo moteče za ljudi, saj ne vidijo preko. Prosi, da se ciprese porežejo oz., da 
se uredi tako, da ne bodo motile najemnike grobov. 

 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Drevesa se vzdržujejo v skladu z veljavnim ureditvenim načrtom za pokopališče, izvaja se 
reden obrez in čiščenje. Sprotno se odmrla drevesa zamenjajo z novimi, njihova 
postavitev pa je predvidena in določena z že omenjenim načrtom. 

 
 

3.  Kar se tiče  odvoza smeti, ki se vrši na 14 dni, predlaga da se s Snago doseže dogovor, 
     da se pogosteje odvažajo smeti. Pred nekaterimi stanovanjskimi bloki se namreč poleg 
     kesonov kopičijo tudi vreče s smetmi in tudi koši so polni odpadkov.  
 

Odgovor pripravil: Saša Ajd 
Podjetje Snaga d.o.o. je bilo v skladu z Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen storitev 
obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Ur.l. RS, št. 87/12 in 109/12) 
dolžno s 1.6.2015 uskladiti način obračuna njihovih storitev. Uredba jim je namreč 
narekovala uvedbo linearnega sistema obračunavanja, zaradi katerega se je povišala 
cena odvoza mešanih komunalnih odpadkov za tiste uporabnike, ki so jim te odpadke 
odvažali tedensko. To so predvsem blokovska naselja, ki uporabljajo 240- oziroma 1.100-
litrske posode. Izračunali so, da bi pri 1.100-litrski posodi to pomenilo za cca. 60 EUR višji 
mesečni račun. 
Na podlagi pozitivnih rezultatov uvedbe zbiranja odpadne embalaže po sistemu »od vrat 
do vrat« so v podjetju ocenili, da je moč spremeniti frekvenco odvoza posod za mešane 
komunalne odpadke na dvo – tedenski odvoz z namenom znižanja stroškov tej kategoriji 
uporabnikov. Po 1.8.2015, ko so ukinili tedenske odvoze, se je namreč mesečni strošek 
za uporabnike 1.100 -litrske posode znižal za dobrih 80 EUR.  
 
V podjetju Snaga d.o.o. sicer opažajo, da je v nekaterih večstanovanjskih kot tudi javnih 
objektih nov režim odvoza povzročil določene nevšečnosti, ki pa jih rešujejo v dogovoru z 
upravitelji objektov. V tem oziru apelirajo na uporabnike njihovih storitev, da se v takšnih 
primerih obrnejo na informacijsko pisarno podjetja (info@snaga-mb.si; 02/620 58 75), kjer 
jim bodo za to usposobljeni izvajalci poiskali najprimernejšo rešitev. 

 
 

4.  Želi pisno informacijo glede hitrostnih ovir na Martnici. Občani, ki živijo na Martnici, so 
     napisali protestno pismo in sedaj jo zanima, kako se je stvar uredila.  
 
 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Na obravnavano tematiko se je ponovno sestala komisija oz. skupina, ki si je ogledala 
problematiko. Prisoten je bil tudi predstavnik krajevnega odbora, na srečanju pa je bilo 
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dorečeno, da se poišče ustreznejšo rešitev kot postavitev hitrostnih ovir oz. grbin. Na 
omenjeni lokaciji bomo verjetno skušali urediti umirjanje prometa v obliki položitve 
granitnih kock, ki bodo vbočene glede na vozišče ter bodo tako pripomogle k umirjanju 
hitrosti. 

 
 

5.  Opozorila je na čiščenje potoka, ki teče skozi Ruše, saj se v njem razrašča grmovje. 
     Sprašuje, kako je s čiščenjem in vzdrževanjem le-tega? 

 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Kot ste lahko opazili, so bila dela že izvedena, struga je v večini očiščena in urejena. 

 
 

Marjana Kotnik Poropat je opozorila, da se tudi v Knifičevi ulici pojavljajo poleg kesonov 
kupi časopisa in stekla, saj v male kesone ne gre veliko. Mogoče bi bilo potrebno večkrat 
izprazniti kesone. 
 


